
Zápisnica 

Z 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Nemcovce 

Konaného dňa 02.01.2024 

Program tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice 

Na zasadnutí boli prítomní: 

Starosta obce: Jozef Bača 

Poslanci obecného zastupiteľstva: PaedDr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, Radoslav Rešetár, 
Miroslav Mihaľov, Marián Keresteš ,hlavná kontrolórka obce  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Z tohto zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam 

Začiatok rokovania : 17:00 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

7. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach (ďalej len OZ) otvoril a viedol Jozef Bača, starosta 
obce, ktorý privítal prítomných poslancov. 

Na zasadnutí bolo prítomní všetci poslanci, ( Marián Keresteš, PaedDr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, 
Miroslav Mihaľov, Radoslav Rešetár). Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   

K bodu 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Poslanci odmietli byť zapisovateľmi tohto rokovania OZ.  Zápisnica bude vyhotovená zo zvukového 
záznamu.  

Za overovateľov zápisnice poveril poslancov Martina Baču a Stanislava Hovančíka.  

 

K bodu 3 Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starosta obce predniesol návrh programu 6. zasadnutia OZ, ktorý bol zverejnený v pozvánke na OZ.  

Starosta dal hlasovať za program.  

Starosta vyzval poslancov na doplnenie programu. Poslanec Rešetár – doplniť bod. 6. Oprava Zápisnice zo 

dňa 7.12.2023 a doplniť bod diskusia. Poslanec Bača – bod 11 – Zverejňovanie nahrávok z OZ na stránku obce 

a bod 12 – oprava chodníka k MŠ.  

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2.  Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice 



3.  Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola uznesení 

5. Informácia k výstavbe optickej siete  

6.  Oprava zápisnice z 7.12.2023 

7.  Schválenie rozpočtu na rok 2024 

8.  VZN č. 1/2024 ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nemcovce 

9.  Zriadenie inventarizačnej a kultúrnej komisie obce Nemcovce  

10. Návrh termínov programu zasadnutí  obecného zastupiteľstva na rok 2024 

11. Zverejňovanie nahrávok z OZ na stránku obce 

12. Oprava chodníka k MŠ 

13. Diskusia 

14. Záver 

Návrh uznesenia č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

a) schvaľuje program 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach s predneseným doplnením 

Hlasovanie: Za:  5/5                  Proti:  0  /5                             Zdržal sa:  0/5 

 

K bodu 4 Kontrola uznesení 

Uznesenia sú splnené.  

Návrh uznesenia č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Prerokovalo kontrolu uznesení a berie na vedomie informáciu o plnení uznesení. 

Hlasovanie: Za : 5/5                    Proti: 0/5                         Zdržal sa: 0/5 

 

K bodu 5 Informácia k výstavbe optickej siete  

Zastupiteľstva sa zúčastnil obchodný reprezentant  firmy Slovanet, ktorý prítomných oboznámil o aktuálnej 

inštalácii optickej siete v obci. Občanom budú ponúkané služby ako optický internet a digitálna televízia. 

Pripojenia sa budú realizovať formou vzdušných prípojok. Po skolaudovaní, bude prebiehať v obci predaj tejto 

služby. Slovanet má záujem zapojiť aj Zimnú studňu. Prebiehajú rokovania s VSD. Keď bude v obci spustená 



optická sieť, budú občania informovaní prostredníctvom obecného úradu, aby sa zúčastnili informačnej 

prezentácie v kultúrnom dome.  

Návrh uznesenia č. 3 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Berie na vedomie informáciu k výstavbe optickej siete v obci 

Hlasovanie:  Za:  5/5                 Proti:     0 /5                  Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 6 Oprava zápisnice z 07.12.2023 

Starosta otvoril diskusiu. Slovo si vzal poslanec Rešetár, ktorý poukázal na to, že v zápisnici 
z predchádzajúceho rokovania, je veta, ktorá pre nezainteresovaných nedáva zmysel a pri overovaní 
zápisnice si to nevšimol a neuvedomil. Jedná sa o časť „ Poslanec Bača poznamenal, že preto bolo 
navrhované dať tam zámkovú dlažbu, ktorá je použitá pri dome smútku, aby bolo možné ju potom 
vybrať a naspäť poukladať.“ Podľa neho vzniká dojem, že sa má vykopávať zámková dlažba, ktorá je 
pri dome smútku. Navrhuje zmenu v zápisnici v tejto vete „ aby bola použitá dlažba, ktorá je na 
paletách pri dome smútku.“  

Návrh uznesenia č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

- Navrhuje zmenu v zápisnici  zo dňa 07.12.2023, v ktorej je napísané „zámková dlažba ktorá je použitá pri dome 

smútku“, aby sa nahradila vetou „ zámková dlažba, ktorá je položená na paletách pri dome smútku“  

Hlasovanie:  Za: 5/5             Proti:     0 /5                 Zdržali sa:      0  /5               

              

K bodu 7 Schválenie rozpočtu na rok 2024 

Poslancom bol zaslaný upravený návrh rozpočtu na rok 2024, v ktorom sa položky presunuli na 
základe rokovania na minulom zasadnutí OZ. Presun sa realizoval hlavne vo výdavkovej časti.  

Návrh uznesenia č.5 

Obecné zastupiteľstvo obce Nemcovce 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n. p. a § 10 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 

I. Berie na vedomie  

a) Návrh rozpočtu  na roky 2025 a 2026 

b) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrh rozpočtu obce na roky 2024-2026 

II. Schvaľuje  



a) Neuplatňovanie programov v rozpočte obce Nemcovce 2024 

b) Počet na rok 2024 do výšky jednotlivých položiek 

Bežné príjmy  298 080,90 € 

Bežné výdaje   298 080,90 € 

Výsledok BR   0,00 € 

 

Kapitálové príjmy   0,00  € 

Kapitálové výdaje   0,00 € 

Výsledok KR   0,00 € 

 

Finančné operácie príjmy  0,00 € 

Finančné operácie výdaje 0,00 € 

Výsledok FO   0,00  € 

c) V súlade s § 11, ods. 4, písm. b zákona 369/1990 o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo 

splnomocňuje starostu obce vykonávať zmeny rozpočtu v rozsahu bežného rozpočtu – t.j. presun 

medzi položkami bežného rozpočtu s tým, aby celkový výsledok bežného rozpočtu ostal 

zachovaný. Zmeny v kapitálovej oblasti ostávajú naďalej v kompetencii obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie:     Za:      5/5            Proti:   0/5                       Zdržali sa: 0/5 

 

       

K bodu 8 Návrh VZN 1/2024 ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nemcovce 

Návrh VZN bol zverejnený 15 dní na stránke obce, vyvesený na úradnej tabuli obce 
k pripomienkovaniu.  Starosta kontaktoval rodičov z MŠ, aby sa medzi sebou porozprávali o návrhu, 
že školné by bolo vo výške 20,- eur na dieťa, ak sú dvaja súrodenci, druhé dieťa 15,- eur a zrušil by sa 
poplatok za réžijné náklady.  Novým VZN sa prechádza z 3. finančného pásma do 2. finančného 
pásma.  

Návrh uznesenia č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach po prerokovaní materiálu  



- Schvaľuje  VZN 1/2024  ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nemcovce 

Hlasovanie : Za:     5/5           Proti:   0/5                   Zdržali sa:0/5 

K bodu 9 Zriadenie inventarizačnej a kultúrnej komisie obce Nemcovce 

Na základe zmeny zákona je potrebné každý rok vykonať okrem finančnej inventúry aj fyzická 
inventúra. Starosta navrhuje, aby v inventarizačnej aj kultúrnej komisii boli všetci poslanci aj so 
starostom. Kultúrnu komisiu navrhuje zriadiť kvôli počtu plánovaných akcií pre rok 2024. K zriadeniu 
kultúrnej  komisie poslanci navrhujú osloviť vedúcich za Nemcovianku, za DHZO, za futbal,....  
K inventarizačnej komisii je potrebné zriadiť aj vyraďovaciu komisiu. Fyzická inventúra sa týka MŠ, ZŠ, 
DHZO, ŠJ, futbal, Ocú, dom smútku, klubovňa, stará krčma. V jednotlivých komisiách budú dvaja 
poslanci, a zodp. vedúci za jednotlivé strediská(riaditeľka, vedúca šj,..) Vyraďovacia komisia – všetci 
poslanci. DHZO (Hasičská zbrojnica) – M. Bača, R. Rešetár, ZŠ – S. Hovančík, M. Mihaľov, ŠJ – M. 
Keresteš, M. Bača, MŠ – K. Keresteš, M. Bača,  Ocú( šatne/ futbal ) – S.Hovančík,  R. Rešetár, Ocú  - 
všetci poslanci  

Budova na ihrisku by mala byť ako novonájdený majetok a bude treba ho naceniť (znalecký posudok). 

- Podklady k invetarizácii do konca januára. 

Návrh uznesenia č. 7 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Schvaľuje zriadenie  inventarizačnej a vyraďovacej komisie 

 

Hlasovanie: 

Za:      5/5                      Proti:    0/5                        Zdržali sa:0/5 

 

K bodu 10 Návrh programu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024 

Poslanci sa zhodli na termínoch zasadnutí  OZ : 22.3.2024 – 17.30, 14.6.2024 – 17.30, 23.8.2024 – 17.30 

15.11.2024 – 17.30 .  

Návrh uznesenia č.8  

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Schvaľuje termíny programu zasadnutia obecného zastupiteľstva nasledovne: 22.03.2024 , 14.06.2024, 

23.08.2024, 15.11.2024 

Hlasovanie: 



Za:    5/5                            Proti:    0/5                        Zdržali sa: 0/5 

 

 

K bodu 11  Zverejňovanie nahrávok z OZ na stránku obce  

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.   

Poslanec Bača  - návrh bodu dal on, aby ľudia, ktorí majú záujem, mali všetky potrebné informácie, 
pretože v zápisniciach sú uvedené len niektoré veci.   

Hlavná kontrolórka – v prípade zverejňovania nahrávok si poslanci budú musieť dávať pozor so 
zverejňovaním mien.  

Starosta – musí osloviť správcu obecnej stránky a zistiť , či je to možné  (kapacitne, technicky)  

Návrh uznesenia č.9 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

- Berie na vedomie návrh zverejnenia nahrávok z obecného zastupiteľstva na stránke obce 

Hlasovanie: 

Za: 5/5                Proti: 0/5                           Zdržali sa:0/5 

 

K bodu 12 Oprava chodníka k MŠ 

Chodník bol riešený v auguste na tvári miesta s výsledkom urgentného riešenia do konca 

septembra. Úloha starostu.  

Poslanec Bača – z minulého zasadnutia ostal tento bod bez riešenia. Navrhuje osloviť niekoľko 
firiem, zistiť cenovú ponuku na realizáciu pokládky.  

Starosta – žiadosť na  výzvu „rekonštrukciu MŠ“ je podaná.  Navrhuje počkať na výsledok výzvy 
a chodník riešiť až po rekonštrukcii.  

- Projekt ešte nie je schválený, poslanci nesúhlasia čakať, až do jeho realizácie, pretože to 
môže trvať 2-3 roky. Chodník k MŠ je potrebné urobiť, dlažba je k dispozícii.  

R.Rešetár - Časť chodníka je zastrešená a ak počasie dovolí, dokončiť do konca marca. 

Návrh uznesenia č. 10 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

- Berie na vedomie situáciu k vyhlásenej výzve na zateplenie MŠ  a trvá na predložení cenových ponúk na 

úpravu chodníka k materskej školy a následne realizáciu. 



Hlasovanie: 

Za: 5/5             Proti: 0/5                   Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 13 Diskusia 

Poslanec Hovančík – reálny výpočet výšky sumy za  energie v kultúrnom dome, aby občania vedeli 
v akej cenovej relácii sa pohybuje cena za energie pri prenájme. Informáciu zverejniť občanom.  

Poslanec Bača – GDPR  - informoval sa ohľadom licencie a poplatkov 

-  Dodatočne zverejniť zoznam faktúr  
-  Opýtal sa či naša obec nenavyšuje poplatok za odpady na rok 2024 – starosta povedal, že to 

monitoruje a pravdepodobne budúci rok bude poplatok navyšovať.  

Poslanec Rešetár  – informoval sa, ako starosta postupuje s úlohou skolaudovať/legalizácie šatne do 
konca roku 2023 , s ohľadom na nový stavebný zákon.   

-  Informoval sa ohľadom druhej splátky pre ECAV za pozemok na cintoríne.  
-  Začať riešiť hrobové miesta , vytýčiť hrobové miesta  

Starosta – sú zverejnené výzvy  na dotácie z PSK  - starosta plánuje žiadať fin. prostriedky na kultúru 
na rok 2024 

 

K bodu Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a o 20:40 ukončil zasadnutie.  

 

Na základe zvukovej nahrávky zapísala : Mgr. Daniela Pankuchová 

 

Overovatelia: Mgr. Martin Bača  

                         PaedDr. Stanislav Hovančík 

 

 

V Nemcovciach, 02.01.2024                                                                                Jozef Bača 

          starosta obce                                        



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


